
1

Komunistický list otevřený celé levici       XXXV. ročník

Č. 7/2024

BEZ  OBALU  KATEŘINY  KONEČNÉ  (25/2024)

Do jednání o míru se jim »nechce«
Jen několik dní před švýcarskou

konferencí, kterou svolal ukrajinský
prezident Zelenský a o níž jsem hovo-
řila v posledním Bez obalu, předložil
ruský prezident Putin 14. června svůj
návrh na ukončení konfliktu a na jed-
nání o míru. Česká média tento návrh
bagatelizovala a dala velký prostor
názoru německého kancléře Scholze,
že prý Putin tento návrh nemyslí váž-
ně.

Nyní přední americký ekonom,
univerzitní profesor a poradce gene-
rálního tajemníka OSN prof. Jeffrey
Sachs tento přístup ostře odmítl a
zařadil Putinův návrh do kontextu jeho

dřívějších návrhů. Podle Sachse jich
bylo zatím 5 a všechny byly odmítnuty
USA.

Sachs připomíná, že velkou stra-
tegií Spojených států od konce stude-
né války byla snaha oslabit Rusko. Již
v roce 1992 tehdejší ministr obrany
Richard Cheney zdůraznil, že po po-
rážce Sovětského svazu by mělo být
»rozsekáno i Rusko«. Spojené státy
proto, navzdory slibům, které daly
Gorbačovovi a Jelcinovi, že se NATO
neposune východně od Německa, se
snažily obklíčit ruskou flotilu v Sevas-
topolu členskými státy NATO: Ukraji-
nou, Rumunskem (člen NATO od
2004), Bulharskem (člen NATO od
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2004), Tureckem (člen NATO od
1952) a Gruzií. Podle Sachse byly
inspirovány Britským impériem a jeho
krymskou válkou (která probíhala
v letech 1853-6).

Na druhé straně ruští lídři opako-
vaně nabízeli jednat o bezpečnost-
ních opatřeních, které USA vždy od-
mítly. V červnu 2008 tehdejší ruský
prezident Medvěděv marně navrhl
»Evropskou Bezpečnostní Smlouvu«.
Druhý ruský návrh předložil Putin
poté, co byl násilně svržen prezident
Janukovyč v únoru 2014. Sachs
vzpomíná – cituji: »byl jsem přímo
seznámen s americkou účastí na
tomto puči, když jsem na pozvání
ukrajinské vlády přijel do Kyjeva, tak
jsem byl informován, že USA zaplatily
majdanský puč«. To dokazuje i telefo-
nát Viktorie Nulandové z ledna 2014,
která otevřeně hovořila o svržení
ukrajinské vlády. »21. února 2014«,
připomíná Sachs, »zástupci USA, EU
a Ruska domluvili dohodu s Januko-
vyčem o předčasných volbách, ale
lídři puče ještě tentýž den dohodu
porušili a následující den vyhnali Ja-
nukovyče z Ukrajiny za podpory
USA«.

Během roku 2014 Putin opakova-
ně požadoval jednání o míru, což
nakonec vedlo k tzv. Minským doho-
dám 11. února 2015, které byly zalo-
žené na značné autonomii pro Don-
bas. O několik let později německá
kancléřka Merkelová přiznala, že šlo
jen o získání času, aby se Ukrajina
mohla lépe vyzbrojit. Mezitím na Don-
base zahynulo asi 14 000 lidí. Putin
po kolapsu Minských dohod navrhl

Američanům jednání 15. prosince
2021 a předložil návrh »Smlouvy mezi
USA a Ruskou federací o bezpeč-
nostních zárukách«, která měla ukon-
čit expanzi NATO do Ukrajiny. Sachs
vzpomíná, že tenkrát volal Jake Sulli-
vanovi a radil mu vyhnout se válce na
Ukrajině přijetím ukrajinské neutrality.
USA »mou radu odmítly s tím, že
členství Ukrajiny v NATO se nijak
netýká Ruska. Co by asi řekly USA,
kdyby se jakýkoliv stát v jejich hemi-
sféře rozhodl přijmout čínské či ruské
základny? « ptá se Sachs.

Počtvrté navrhl Putin jednání
v březnu 2022, kdy se obě strany
dostaly téměř k míru poté, co Zelen-
ský přijal podmínku ukrajinské neutra-
lity. Nicméně poté co Boris Johnson
»v britské tradici protiruských válek,
přiletěl do Kyjeva a varoval Zelenské-
ho před neutralitou a přesvědčoval o
důležitosti porážky Ruska na bojišti,
Zelenský dohodu odmítl, « píše Sa-
chs.

Je na místě připomenout Sachso-
vu výzvu, aby USA začaly jednat a
neodvolávaly se na »nedotknutelnost
hranic poté, co bombardovaly Srbsko,
aby se vzdalo Kosova a donutily
Súdán, aby se vzdal Jižního Súdá-
nu«. Sachs svůj podrobný článek
končí zdůrazněním, že »Ukrajincům
Zelenský i Biden a další lídři NATO
neustále lhali o tom, že Ukrajina může
vyhrát na bojišti a že není o čem jed-
nat. Ukrajinská veřejnost nedostala
šanci rozhodovat o zabíjení vlastních
obyvatel! «

Z Bez obalu Kateřiny Konečné vybral-St-
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JE  ČESKÁ  REPUBLIKA  PŘIPRAVENA  NA  VÁLKU ?

V poslední době se stále mluví o
možné válce proti Rusku, které je
velkou jadernou mocnosti, zatímco by
se mělo daleko více hovořit o diplo-
matickém urovnání konfliktů a nasto-
lení trvalého míru a to nejen na Ukra-
jině. Premiér Fiala dokonce tvrdí, že
již ve válce jsme, ovšem zapomněl říci
jak je na válku s jadernou mocností
připravena Česká republika. Odpovím
tedy za něho. NENÍ.

Proč je tomu tak. Česká vláda a
premiér na obyvatele ČR z vysoka
kašle, a Fiala je spíše premiérem
Ukrajiny, nežli ČR. Ovšem, pokud by
k válce skutečně došlo, budou mezi
prvními, kteří by se ze středoevrop-
ského prostoru rychle vypařili do rela-
tivně bezpečných destinací. Současný
charakter války by byl zcela jiný než
jak tomu bylo za II. světové války. Ke
slovu by se dostaly zejména drony,
rakety s konvenčními nebo s taktic-
kými jadernými hlavicemi. Bojištěm by
se měla stát východní část Evropy,
tedy na území bývalých zemí východ-
ního bloku. O velkou válku Spojené
státy nestojí, protože si uvědomují, že
i území Spojených států by bylo totál-
ně zničeno, zejména nezjistitelnými
ruskými ponorkami, vybavenými ja-
dernými i hypersonickými raketami.
Také Západní evropské státy o velkou
válku nestojí. Takže k největším vá-
lečným štváčům na světě, patří dnes
Česká republika a Polsko, které budu-
je nejsilnější armádu v Evropě. Ze
státního rozpočtu Polska jde na zbro-
jení nejméně 5%. V ČR ze státního
rozpočtu jdou na zbrojení cca 2%.

Dalšími nesmiřitelnými válečnými
štváči proti Rusku jsou všechny Po-

baltské státy. Pokud by bylo Rusko
napadeno státy NATO z bývalého
východního bloku, tak by Rusko rea-
govalo odvetnými údery na cíle, které
by Rusko vyhodnotilo jako důležité
pro další vedení války, jako jsou letiš-
tě, přístavy, muniční sklady, firmy
zabývající se zbrojní výrobou a opra-
várenskou činností. Ruské údery by
byly zaměřeny i na seřadiště vojsk
s vojenskou technikou a na vojenské
konvoje. Jsme tedy u jádra věci. ČR
se má stát tranzitní zemí pro přesun
vojsk NATO včetně techniky k ruským
hranicím, se všemi riziky úderů na
stanovené cíle.

Vzniká tedy otázka jak je Česká
vláda připravena ochránit obyvatel-
stvo před následky úderů, které mo-
hou být provedeny klasickými, hyper-
sonickými, nebo i jadernými taktickými
raketami. Armádu prakticky nemáme.
Nemáme ani protileteckou ochranu,
nemáme také úkryty pro obyvatelstvo,
nikdo také neví, kde by se měl ukrýt a
jak se v takové situaci zachovat. Cel-
kové zásoby potravin pro obyvatelstvo
v ČR jsou v současné době odhadnu-
ty cca na dva dny, oproti jiným sou-
sedním státům, které mají zásoby
potravin až na jeden rok. Dále si mu-
síme uvědomit, že by po úderech
nastal i totální energetický „blekaut“,
takže bez elektřiny by vůbec nic ne-
fungovalo, protože jadernými údery by
byly zničeny elektrické sítě, rozvody
včetně elektráren.  Na válku tedy
nejsme ani zdaleka připraveni.

Nejvíce mne mrzí, že velké části
obyvatel ČR nedochází, jaké nebez-
pečí nám hrozí a zůstávají neteční,
jako by se jich to ani netýkalo. Také
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mladá generace - až na výjimky, ne-
bezpečí války také nevnímá a neuvě-
domuje si, že by to byli právě oni, kteří
by i proti své vůli byli do války zavle-
čeni. K válce dojít nemusí, ale také
může. Stačí nějaká nezvládnutá pro-
vokace a Rusku dojde trpělivost. Zdá
se, že se o nové provokace v součas-
né době snaží Spojené státy přes
Ukrajinu, Polsko a pobaltské státy tím,
že soustřeďují vojska a výzbroj
k ukrajinsko-běloruským hranicím, kde
má NATO své předsunuté základny.
Co z toho vyplyne, nevíme, budeme si
muset tedy počkat. Ve Spojených
státech proběhnou na podzim prezi-
dentské volby a tak ve zbývajícím
čase chce Biden ještě více zkompli-
kovat nelichotivou válečnou situaci na
Ukrajině, která válku prakticky prohrá-
la a s ní i celý Západ včetně Spoje-
ných států. Zdá se ale, že to Spojené

státy s Bidenem ještě nepochopily a
snaží se nadále konflikt prodlužovat.
To ovšem nepůjde do nekonečna.
Jednou ta válka na Ukrajině určitě
skonči a s jakým výsledkem se mů-
žeme pouze domnívat. Jedno je však
jisté. Ukrajina s určitostí po válce ne-
zůstane v původních hranicích a při-
jde minimálně o území obsazená
Ruskou armádou. Na další ukrajinské
území si tiše „brousí zuby“ Polsko,
částečně i Maďarsko a Rumunsko a
to podle enkláv, kde žijí občané těchto
národností. Jak to všechno dopadne,
bude zřejmě záležet na budoucí mož-
né dohodě mezi Ruskem a Spojenými
státy.

/Použité zdroje: Alternativní TV Bu-
reš, vojenští analytici Michal Svatoš a
Ivan Kratochvíl./

Pro Naději František Hadač

BEZ  OBALU  KATEŘINY  KONEČNÉ  (26/2024)
Stamiliony do zbraní

Premiér Fiala v minulém týdnu ta-
ké vyčíslil výši transakce nové dodáv-
ky munice na Ukrajinu. Česko na
iniciativu na dodávky dělostřelecké
munice na Ukrajinu přispěje téměř
866 miliony korun. Ministryně obrany
Jana Černochová pak doplnila, že
cílem je dodat do konce roku až půl
milionu kusů dělostřelecké munice.
Nejde přitom o jednorázovou akci.
Díky české iniciativě budou putovat
náboje na Ukrajinu dlouhodobě. Podle
zpravodajského webu The New Voice
of Ukraine, který odkázal na nejmeno-
vaného ukrajinského armádního
představitele, česká iniciativa od mi-
moevropských zemí nakoupila munici
asi za 43,5 miliardy korun. Podle

nejmenovaného ukrajinského vojen-
ského představitele by mělo jít o mu-
nici z Jižní Koreje, Jihoafrické republi-
ky a Turecka. Mrzí mě, že namísto
podpory zbrojařského průmyslu zemí
mimo Evropskou Unii nehraje Česká
republika podobně důležitou roli raději
na poli diplomacie. Vládní iniciativa v
tomto případě povede jen k dalšímu
prodlužování zamrzlého konfliktu,
jehož výsledkem budou další zbyteč-
né oběti na obou stranách a ekono-
mické ztráty všech zainteresovaných,
a to včetně České republiky, a další
miliardy, vynaložené na válku z kapes
občanů.

Z Bez obalu Kateřiny Konečné
č. 26/2024 vybral -St-
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STAČILO !

Velmi rychle se blíží volby do zastupitelstev krajů a ve 27 obvodech i do
Senátu PČR. Volby do zastupitelstva kraje s prvním kolem do voleb do senátu
budou 20. a 21. září a o týden později bude pravděpodobně druhé kolo voleb
do senátu.

Kolik stran bude kandidovat v našem Jihočeském kraji bude jasno 16. 7.
Jisté je, že my budeme kandidovat s názvem STAČILO! To je spojení:

Komunistická Strana Čech a Moravy
Česká Strana Národně Sociální
Česká Suverenita Sociální Demokracie
Spojení Demokraté Sdružení Nezávislých.
Koaliční smlouva byla podepsána čelnými celostátními představiteli

20. 6. 2024 v Českých Budějovicích. Na kandidátce je 55 navržených, jejichž
věkový průměr je necelých 49 let.

 Prvních deset našich kandidátů /přehled ostatních bude na volebním
lístku/:
Kateřina Jirousová,
MUDr. 37 lékařka Soběslav BPP

Jana Turoňová,
JUDr. 40 právnička Bednárec BPP

Václav Ebert 50 živnostník Tábor KSČM

Lubomír Pána, doc.
PhDr. PhD.dr.h.c. 73

krizový manažer,
emeritní rektor
VŠ

České Budějo-
vice BPP

Hana Tůmová, Ing.
PhD. 52 zaměstnankyně

banky Osek -Rohozná KSČM

Petr Sojka 40
zástupce mana-
žera obchodu,
krajský zastupitel

Buzice ČSSD

Marek Adam, Mgr. 39 učitel gymnázia Tábor KSČM
Vlastislav Švec 46 hasič, zastupitel Dačice BPP

Richard Štěpán 19 vysokoškolský
student

České Budějo-
vice KSČM

Radek Maryška,
MVDr. 59 veterinář Světce BPP

V další Naději, která bude vydána 4. září, přineseme k volbám další in-
formace

Stanislav Míka, místopředseda OV KSČM
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NEJBLIŽŠÍ  AKCE,  NABÍZÍME,  INFORMUJEME,  PŘIPRAVUJEME

Ø v sobotu 13. července se od 14:00 uskuteční setkání členů KČP a občanů v rámci
TRADIČNÍ KAŽDOROČNÍ AKCE ORGANIZOVANÉ KČP Jihočeského kraje
v Horní Stropnici;

Ø zájemci mohou již nyní na OV KSČM a na akcích organizovaných volebním usku-
pením STAČILO! podepsat PETICI PROTI UMÍSTĚNÍ ZAHRANIČNÍCH VOJÁKŮ
V LOKALITĚ BOLETICE;

Ø tradiční SETKÁNÍ K 86. VÝROČÍ MNICHOVSKÉ ZRADY se uskuteční ve čtvrtek
19. září od 15:00 hodin u hotelu Peršlák v Nové Vojířově;

Ø zájemcům jsme schopni stále ještě zajistit RUM VĚRNÝCH BOLŠEVIKŮ (0,2 l za
70,- Kč), ale je potřeba se na odběru domluvit předem;

Ø připravujeme nabídku STOLNÍCH KALENDÁŘŮ A PLÁNOVACÍCH ZÁZNAMNÍ-
KŮ na rok 2024. Až ji budeme mít zpracovánu, samozřejmě ji zveřejníme;

Ø chcete číst WEBOVÉ STRÁNKY OV KSČM Jindř. Hradec? Pak máte minimálně
dvě možnosti jak to učinit. Jednou z nich je zadat do vyhledávače „KSČM“, poté
„NAŠI LIDÉ“, pak „KSČM V KRAJÍCH“, pod částí „JIHOČESKÝ KRAJSKÝ VÝ-
BOR“ si  otevřete „OV KSČM JINDŘICHŮV HRADEC“ a pak už si  můžete prohlí-
žet, co chcete;
Druhou cestou je zadání „KSČM JINDŘICHŮV HRADEC“ a poté si kliknete na od-
kaz na nové webové stránky OV KSČM;

Ø FACEBOOKOVÉ STRÁNKY OV KSČM najdete na adrese:
http://www.facebook.com/ovkscm.jhradec

Ø PŘIHLÁŠKA DO KSČM –  zájemci  o  členství  v  KSČM  se  mohou  nově přihlásit,
mimo již tradičních cest /prostřednictvím ZO KSČM, OV KSČM/, také přes webové
stránky KSČM (ve vyhledávači zadáte „kscm“ a nahoře na stránce kliknete na část
„PŘIPOJTE SE“ a pak si každý zájemce může vybrat postup;

Ø máte-li zájem o PRAVIDELNOU ČETBU NADĚJE, obraťte se na OV KSČM a jistě
se dohodneme na způsobu distribuce našeho listu pro Vás. Samozřejmě, že pro
letošní rok uvítáme příspěvek na náklady spojené s jejím vydáváním, což je cca 5,-
Kč za každou Naději, tj. při předpokládanému počtu 10 vydání 50,-Kč.

BLAHOPŘEJEME

Přejeme vše nejlepší, především však zdraví, štěstí a spokojenost
soudružkám a soudruhům, kteří se v období od 9. července do 3. září
2024 dožívají, či dožijí významného životního výroční, konkrétně 70, 75,
80 a více let:
  9. 7. Bendová Anna ze Suchdola nad Lužnicí
12. 7. Hadač František z Jindřichova Hradce
14. 7. Kučera Karel, RSDr. ze Stráže nad Nežárkou
15. 7. Němcová Marie ze Studené
18. 7. Kutinová Marie ze Slavonic
20. 7. Jinochová Marta ze Studené

Vormová Marie z Kunžaku
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26. 7. Bervidová Dana z Nové Včelnice
29. 7. Přikrylová Marcela z Chlumu u Třeboně
30. 7. Johne Václav z Jindřichova Hradce
  4. 8. Fornůsková Hana ze Suchdolu nad Lužnicí
  7. 8. Holakovská Marie z Hospříze
12. 8. Doležalová Eva z Jindřichova Hradce
20. 8. Šťastný Bohuslav ze Studené
21. 8. Hanzlíková Věra ze Suchdola nad Lužnicí

Pšenčíková Bohuslava z Dačic
Picka Zdeněk z Jindřichova Hradce

31. 8. Zejda Karel z Dačic
Děkujeme za práci pro komunistickou stranu a srdečně blaho-

přejeme. Přejeme především zdraví a pohodu.
OV KSČM Jindřichův Hradec

STŘEDISKOVÉ  PORADY  KSČM  V  OKRESE

V okresní organizaci organizuje OV KSČM pravidelně střediskové pora-
dy v sedmi střediscích. Další porady budou až počátkem září 2024.
Konkrétně:
Ø ve středu 4. září 2024 = Suchdol nad Lužnicí /15:00/

= Třeboň /16:30/
Ø ve čtvrtek 5. září 2024 = Studená /13:30/

= Dačice /15:00/
= Slavonice /16:30/

Ø v pondělí 9. září 2024 = Jindřichův Hradec /14:00/
= Nová Bystřice /16:00/.

Stanislav Míka, místopředseda OV KSČM

TYHLE  JSOU  PODLE  MNE  DOBRÉ…

Ø Pepíček přijde do školy a všem se chlubí, že má jeho sestra žlouten-
ku. Slyší to paní učitelka a okamžitě pošle Pepíčka na týden domů,
aby nikoho nenakazil.
Když se po týdnu Pepíček vrátí, ptá se ho paní učitelka: „Tak co, Pe-
píčku, ještě má tvoje sestra žloutenku?“
Pepíček odpoví: „No to já nevím. Ono chvíli trvá, než ty dopisy
z Austrálie přijdou.“
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Ø Přijde pán do řeznictví a přeje si 30 cm kabanosu.
Prodavačka se ho ptá, zda bude grilovat, že to není zrovna moc.
Pán odpovídá, že ne, to že je tak akorát, že to potřebuje do plavek na
koupaliště….

Ø Prosím, poraďte mi něco na nízký tlak. Už jsem vypila litr červeného a
stále se motám.

TO JSOU PANEČKU MOUDRA…
Petr Pavel
Je to trochu protiústavní, ale podepsal jsem to.
Válek
Léků je v ČR dostatek, i penicilinu, jen nevím, kde jsou.
Síkela
Němci platí za elektřinu 15 Eur  a Češi 200 Eur, protože je Lipská burza v Ně-
mecku.
Černochová
Sice školství přijde o 11,5 miliardy, ale děti budou mít tu nejmodernější
leteckou ochranu. –
Rakušan
Kolik je tu uprchlíků z UA nevím, ale v přepočtu na  obyvatele se pořád jedná o
násilné činy jednotlivců.
Vystrčil
Musíme donutit ruské civilní obyvatele, aby dobrovolně opustili Krym.
Vystrčil
na podruhé – Senior dostane přidáno méně, než činí výše  inflace, ale koupí si za
svůj důchod víc.
Fiala
To, že se ekonomice nedaří, mírně klesá životní úroveň, je výsledkem naší dobré
práce.
Pekarová
Musíme zabránit tomu, aby na Slovensku vyhrál Fico.
Jurečka
Současní důchodci si za 30 let vzpomenou, že byla tato reforma nutná a udělali
jsme správnou věc.

PIŠTE,   ROZŠIŘUJTE   NÁS,    DÁVEJTE   NÁS   ČÍST   OSTATNÍM !
ČEKÁME  NA  VAŠE  OHLASY !          ČEKÁME  NA  VAŠE  OHLASY !

NECHTE  NÁS  KOLOVAT !         NECHTE  NÁS  KOLOVAT !
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